
بــا حکــم احمــد وحیــدی، وزیــر کشــور، »ســعید شــعرباف 

تبریــزی« به طــور رســمی به عنوان شــهردار کرمان منصوب 

شــد. در حکم شــعرباف، شــهردار منتخب ششــمین دوره 

شورای اسلامی شهر کرمان، انتخاب مدیران متعهد و کارآمد 

و برنامه ریزی دقیق،

پایبنــدی بــه اصــول و ضوابــط معمــاری اســلامی- ایرانــی و 

گسترش نمادهای دین و اخلاق، هویت بخشی به سیما و 

منظر شهرها و استحکام بناها، تسهیل، تسریع و انضباط 

در خدمت رســانی به شــهروندان و پوشــش فراگیر خدمات 

شــهری، رعایــت توزیــع عادلانــه خدمــات، امکانــات و نگاه 

عدالــت گســتر بــه اقشــار محــروم و آســیب پذیر بــا رویکرد 

محله محوری مورد تاکید قرار گرفته است.

 سعید شعرباف تبریزی 
شهردار کرمان شد

خبر  
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خبر   خبر   

قطار تغییر مدیران در دولت سیزدهم؛

 کدام مدیران اقتصادی 
معرفی شدند؟

رئیس سازمان امور مالیاتی کشور تعیین شد  
هیــات دولــت در جلســه خــود بــه پیشــنهاد وزیــر امور 
اقتصــادی و دارایــی داود منظــور را بــه عنــوان رئیــس 

سازمان امور مالیاتی کشور تعیین کرد.
داود منظــور متولــد ۱۳۴۳ در تهــران و دارای مــدرک 
تحصیلی دکتری علوم اقصادی، گرایش اقتصاد سنجی 
و اقتصــاد بخــش عمومی از دانشــگاه تهران )۱۳۷۹( و 
کارشناسی ارشد اقتصاد و معارف اسلامی از دانشگاه 

امام صادق)ع( )۱۳۶۹( است.

مجید عشقی رئیس سازمان بورس شد  
در شورای عالی بورس، مجید عشقی به عنوان رئیس 

سازمان بورس منصوب شد.
مجید عشقی دانش آموخته دانشگاه امام صادق )ع( 
اســت.وی که متولد ســال ۱۳۵۸ اســت، قائم مقامی 
بورس کالا و مشــاور ارشــد مدیرعامل در بورس کالای 

ایران را در کارنامه مدیریتی خود دارد. 
وی همچنین پیش از این در شرکت های تامین سرمایه 
لوتوس پارســیان و ســرمایه گذاری نور دنا عضو هیأت 
مدیره بوده است و بیش از بیست سال سابقه فعالیت 

در بازار سرمایه دارد.

عامل    هیات  رئیس  غضنفری  مهدی 
صندوق توسعه ملی شد

طی حکمی از ســوی رییس جمهور، مهدی غضنفری 
به سمت عضو و رییس هیات عامل صندوق توسعه 

ملی منصوب شد.
او عضو هیئت علمی دانشگاه علم و صنعت است  و 
در دولت دوم محمود احمدی نژاد در ســال ۱۳۸۸ به 
عنوان وزیر بازرگانی فعالیت کرد. در ســال ۱۳۹۰ بعد 
از ادغــام وزارتخانه هــای بازرگانــی و صنایــع و معــدن، 
وی به عنوان وزیر وزارت تازه تاسیس صنعت، معدن 
و تجارت انتخاب شــد و چهار ســال این مســئولیت را 

برعهده داشت.

سه ماه پس از واریز مرحله دوم؛ 

تکلیف بخش سوم سود 
سهام عدالت چه شد؟

سود سهام عدالت سال ۱۳۹۸ برخلاف سال های قبل 
که در یک مرحله پرداخت می شد، تقریبا در سه مرحله 
صورت گرفت که دو مرحله آن تحقق یافت و پرداخت 

مرحله سوم هنوز صورت نگرفته است.
هرچنــد قــرار بود فاصله واریز ســود مرحله اول تا دوم 
ناچیز باشد و وعده های زیادی هم درمورد واریز بخش 
دوم ســود از ســوی مســئولان داده شــد اما در نهایت 

بخش دوم سود در ۱۴ تیرماه واریز شد.
از ســوی دیگر قرار بود در مرحله دوم ۵۰ درصد باقی 
مانــده واریــز شــود اما بــه دلیل عدم پرداخت ســود از 
ســوی برخــی شــرکت هــا بــه حســاب شــرکت ســپرده 
گذاری مرکزی، مشمولان در کل ۹۰ درصد سود خود 

را دریافت کردند.
بر این اساس، در مرحله دوم واریز سود، سهام دارانی 
که ارزش اولیه آنها یک میلیون تومان است ۱۴۴ هزار 
تومــان دریافــت کردنــد و مشــمولانی که دارای ســهام 
عدالــت بــا ارزش اولیــه ۵۳۲ هــزار تومانی هســتند در 

مرحله دوم ۷۶ هزار تومان دریافت کردند.

کدام شرکت ها سود پرداخت نکردند؟  
البته از مجموع ۳۶ شــرکت بورســی و فرابورســی از دو 
شــرکت معدنــی و صنعتــی گلگهــر و پتروشــیمی جــم 
به دلیل افزایش ســرمایه آنها ســود ســهام مشــمولان 
دریافــت نشــد تــا مشــمولان ســهام عدالــت از مزایای 
حــق تقــدم و ســهام جدیــد ناشــی از افزایــش ســرمایه 

بهره مند شوند.
همچنیــن شــرکت های مخابــرات ایــران و گــروه مپنــا 
علی رغــم پیگیری هــای متعدد تمام یا بخشــی از ســود 
ســهام خــود را پرداخــت نکرده انــد و بــا محاســبه  ایــن 
دو گــروه از باقی مانــده ســود ســهام عدالت بــه میزان 
۵۰ درصــد، ۴۰ درصــد آن به حســاب مشــمولان واریز 

شده است.

در    همچنان  سود  سوم  بخش  پرداخت 
هاله ای از ابهام

اکنون و با گذشــت ســه ماه از واریز مرحله دوم ســود 
ســهام عدالــت هنــوز خبــری از واریــز باقــی مانــده این 

سود نیست.
در ایــن راســتا، آخریــن خبــر درمورد واریز این ســود از 
سوی محمدعلی دهقان دهنوی، رئیس سازمان بورس 
و اوراق بهادار مطرح شد که در اواسط شهریورماه اعلام 
کرد بخشی از عدم پرداخت به دلیل افزایش سرمایه 
شــرکت ها بود. شــرکت هایی که ســود خود را پرداخت 
نکردنــد از نظــر انضباطــی بــا آن هــا برخورد می شــود. 
از آنجاکه مقدار ســود کم اســت، با ســود ســال ۱۳۹۹ 
پرداخت می شــود، زیرا پرداخت ســود ســال ۱۳۹۹ نیز 

نزدیک است، مجامع برگزار شده است.

 مدیرکل دفتر
جذب سرمایه گذار استانداری کرمان عنوان کرد

 ۱۸ هزار میلیارد 
از منابع بانک های استان 

کرمان در دست ۱۰۰ نفر
گــذار  ســرمایه  از  حمایــت  و  جــذب  دفتــر  مدیــرکل 
استانداری کرمان درباره بدهکاران بزرگ بانکی استان 
گفت: میزان بدهی های بزرگ استان کرمان ۱۸ هزار و 
۷۷ میلیارد ریال است که در دست ۱۰۰ نفر می باشد 
که از این مقدار ۱۰۰۰ میلیارد ریال آن مربوط به جنوب 

استان کرمان است.
غلامرضــا نویــدی در جلســه بررســی امــور اقتصــادی 
شهرستان های جنوبی استان کرمان گفت: ۲۱ درصد 
مساحت و ۲۴ درصد جمعیت استان کرمان به هفت 

شهرستان جنوبی اختصاص دارد.
وی بــا ابــراز نگرانــی از عملکــرد ضعیــف معیــن هــای 
کــرد:  عنــوان  کرمــان،  اســتان  جنــوب  در  اقتصــادی 
شهرستان فاریاب و همچنین شهرستان رودبار جنوب 
به جز بخش جازموریان فاقد معین اقتصادی هستند.

گــذار  ســرمایه  از  حمایــت  و  جــذب  دفتــر  مدیــرکل 
استانداری کرمان بیان کرد: در شش ماهه اول امسال 
۴۰ درصــد تعهــد اشــتغال در شهرســتان هــای جنوبی 
محقق شده، گفتنی است که تعهد اشتغال این منطقه 

در کل سال جاری ۱۵ هزار و ۳۸۹ است.
به گزارش ایســنا،وی در ادامه درباره بدهکاران بزرگ 
بانکی استان کرمان سخن به میان آورد و عنوان کرد: 
میــزان بدهــی های بزرگ اســتان کرمــان ۱۸ هزار و ۷۷ 
میلیارد ریال است که در دست ۱۰۰ نفر می باشد که 
از ایــن مقــدار ۱۰۰۰ میلیارد ریــال آن مربوط به جنوب 

استان کرمان است.
نویــدی عــدم اســتفاده از ظرفیت های بازار ســرمایه و 
نبود زیرساخت های لازم)راه آهن، منطقه ویژه و ...(، 
عدم وجود صنایع تبدیلی با توجه به نیازهای منطقه 
و عــدم برنامــه ریــزی و تکمیــل زنجیــره تولیــد، کمبود 
منابع آبی، استفاده غیر مناسب از منابع آبی منطقه 
و بــی توجهــی بــه بهره وری منابع آب، عدم وجود بازار 
فروش محصولات کشاورزی و عدم برنامه ریزی و رفع 
موانــع صــادرات محصــولات بــه بازارهــای جهانــی را از 
جمله مشکلات منطقه جنوب استان کرمان برشمرد.

 تیم والیبال »فولاد سیرجان ایرانیان« 
قهرمان آسیا شد

 درخشش نام »میدکو« 
بر بام قاره کهن

مرحله  نهایی بیســت ویکمین دوره رقابت های والیبال 
قهرمانــی باشــگاه های مــردان آســیا  با چهــار دیدار در 
کشــور تایلند برگزارشــد که در دیدار نهایی تیم فولاد 
ســیرجان نماینــده ایــران و تنهــا تیــم بــدون شکســت 
ایــن دوره از مســابقات بــه مصــاف العربی قطر رفت و 
ســه بر یک این تیم را شکســت داد و جام قهرمانی را 

بالای سر برد.
تیــم فــولاد ســیرجان بــا کســب ۶ برد متوالــی به مقام 
قهرمانی ســال ۲۰۲۱ باشــگاه های مردان آســیا دســت 

یافت .
صابــر کاظمــی امتیــاز آورتریــن بازیکــن ایــن دوره از 

مسابقات نام گرفت.

وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی 
اعلام کرد

بهره برداران خصوصی از آثار 
تاریخی چگونه از پرداخت 

مالیات معاف می شوند؟
بــه موجــب آیین نامه »حمایــت از مالکان و متصرفان 
قانونــی و بهره بــرداران خصوصی آثار تاریخی« تمامی 
هزینه هــای تعمیــر، مرمــت، تجهیــز فضــا، حفاظــت، 
نگهداری، احیا بیمه و معرفی آثار تاریخی غیرمنقول که 
توسط اشخاص حقیقی و حقوقی انجام می شود، در 
صورتی که به تایید وزارت میراث فرهنگی، گردشگری 
و صنایع دستی برسد به عنوان هزینه های قابل قبول 

مالیاتی محاسبه می شود.
ســید هــادی احمــدی روئینــی، مدیــرکل حفــظ و احیــا 
بناها،محوطه هــا و بافت هــای تاریخی، طی نامه ای به 
غلامحسین شافعی، رئیس اتاق ایران، نحوه حمایت 
از مالــکان، متصرفــان قانونی و بهره برداران خصوصی 

آثار تاریخی را مشخص کرده است.
برابر ماده ۳ آیین نامه »حمایت از مالکان و متصرفان 
قانونــی و بهــره بــرداران خصوصی آثار تاریخی« که به 
تصویــب هیــات دولــت رســیده و در مردادماه امســال 
توســط معاون اول رئیس جمهوری ابلاغ شــده، کلیه 
هزینه هــای تعمیــر، مرمــت، تجهیــز فضــا، حفاظــت، 
نگهداری، احیا بیمه و معرفی آثار تاریخی غیر منقول 
که توسط اشخاص حقیقی و حقوقی انجام می شود، 
در صورتــی کــه به تایید وزارت میراث برســد به عنوان 

هزینه های قابل قبول مالیاتی محاسبه می شود.

نتایج هشداردهنده یک بررسی در مورد اثرگذاری تورم بر تشدیدِ نزاع؛ 

تغییر رفتار شاخص نزاع در میانه دهه ۹۰

یــک »تحلیلگــر داده« بــه بررســی رابطــه تــورم و نــزاع در دهــه۹۰ 
پرداختــه و در گــزارش خود از واقعیت هایی هشــداردهنده در این 
ارتباط پرده برداشته است. مرضیه حمیدیان در این گزارش آورده: 
آمار پرونده های نزاع در سازمان پزشکی قانونی در سال های اخیر 
افزایش یافته است. در سال ۹۶ نزدیک به ۵۴۴ هزار مراجعه برای 
ثبت نزاع به این سازمان انجام شده بود. این تعداد در چهار سال 
اخیر افزایش یافت و به ۵۸۵ هزار مراجعه در سال ۹۹ رسیده است 
)۷٫۵% افزایش(. این در حالی است که از سال ۹۲ تا ۹۶ آمار نزاع 
پزشــکی قانونی روندی نزولی داشــته و از ۶۰۷ هزار به ۵۴۴ هزار 

مورد کاهش پیدا کرده بود )۱۱٫۵% کاهش(.

تغییر رفتار شاخص نزاع در میانه دهه ۹0  
چــه چیــزی باعــث تغییــر رفتار این شــاخص شــده و روند تغییرات 

آن را از وضعیت نزولی به وضعیت صعودی تغییر داده است؟
خشونت و نزاع می تواند به علل گوناگونی مانند عوامل ریشه دار 
یا اختلافاتِ آنی بروز پیدا کند اما به نظر می رسد زمینه های کلانِ 
اجتماعی-اقتصــادی نیــز در افزایــش احتمال بروز آن موثر اســت. 
یکی از متغیرهای کلان اقتصادی که در میانه دهه نود شمسی، 

تغییر جهت داده نرخ تورم است.

نــرخ تــورم از ســال ۹۲ تــا ۹۶ رونــدی نزولی داشــته و از ۳۳٫۵% به 

۸٫۲۴% کاهــش یافتــه اســت اما از ســال ۹۶ روندی صعودی پیدا 
می کند و در ســال ۹۹ به حدود ۳۶% می رســد. روند تغییرات آمار 
نــزاع در دهــه نود شمســی شــباهت زیــادی دارد بــه تغییرات نرخ 

تورم دارد.
از میانه دهه نود قیمت ها با شدت بیشتری افزایش یافته  و فشار 
اقتصادی بر جامعه بیشتر شده است. به بیان دیگر به نظر می رسد 
وضعیــت کلانِ اقتصــادی در بروز خشــونت و نــزاع به عنوان یکی 

از آسیب های اجتماعی در سطح ملیّ نقش آفرینی کرده است.

بررسی رابطه نزاع و تورم  

اگر نرخ تورم را به عنوان یکی از متغیرهای موثر بر آمار نزاع فرض 
کنیم، این رابطه از نظر آماری معنادار است )p-value > ۰٫۰۵(. به 
عبارت دیگر، تغییرات تورم می تواند بخش قابل توجهی از تغییرات 

     .)۵۳% = R۲( آمار نزاع را توضیح دهد

هر دایره معرف یک سال است.
بررســی رابطه نزاع و تورم نشــان می دهد به طور متوســط هر یک 
درصــد رشــد در نــرخ تــورم بــا افزایش ۱۲۰۰ مورد نــزاع همراه بوده 
است. به عنوان مثال اگر نرخ تورم ۱۰% زیاد شود انتظار می رود 

آمار نزاع پزشکی قانونی نزدیک به ۱۲۰۰۰ مورد افزایش یابد.

افزایش سهم زنان در آمار نزاع پزشکی قانونی  
از هــر ۱۰ مــورد مراجعیــن نزاع به ســازمان پزشــکی قانونی ۷ مورد 
مــرد و ۳ زن هســتند. در ســال های اخیــر ســهم زنــان از ایــن آمــار 
قدری افزایش یافته است. در سال ۱۳۹۲ آمار نزاع پزشکی قانونی 
مربــوط بــه زنــان ۳۰٫۳۵% بــوده کــه در ســال ۱۴۰۰ بــه %۳۲٫۳۰ 

افزایش یافته است.

آمار سال ۱۴۰۰ مربوط به ۵ ماه نخست سال است.
افزایــش ســهم زنــان در آمار نزاع پزشــکی قانونــی می تواند دلایل 
گوناگونی داشته باشد و نیازمند بررسی بیشتر است. مثلا ممکن 
است آمار واقعی زنانی که دستخوش نزاع می شوند تغییر چندانی 
نکرده باشــد اما گرایش ایشــان به مراجعه به پزشــکی قانونی در 
یک دهه اخیر افزایش یافته باشد. آمار نزاع پزشکی قانونی تمام 
موارد نزاع را شــامل نمی شــود. این آمار مواردی از نزاع  را شــامل 
می شــود که کار در آن ها به مراجعه به پزشــکی قانونی و تشــکیل 

پرونده کشیده است.   
نزاع تنها یکی از آســیب های اجتماعی اســت که با افزایش تورم 
تشدید می شود و بنیان جامعه را مورد تهدید قرار می دهد. از انواع 
دیگــر آســیب های اجتماعی می تــوان از اعتیــاد، دزدی، زورگیری، 
خودکشی، تجاوز و تن فروشی نیز نام برد. آیا انواع دیگر آسیب های 
اجتماعی نیز مانند نزاع با کم و زیاد شدن تورم و سایر شاخص های 
اقتصادی دستخوش تغییرات معنادار می شوند؟ آیا تنوع آمار نزاع 
در استان های ایران را می توان با شاخص های اقتصادی، اجتماعی 
و اقلیمی آن ها توضیح داد؟ آیا بررسی آمار آسیب های اجتماعی 
مانند نزاع در استان های کشور، فرضیۀ تاثیر زمینه های اقتصادی  
را در بروز آسیب های اجتماعی را تایید می کند؟ آیا الگوی مشاهده 
شده درباره آمار نزاع زنان در استان ها نیز قابل مشاهده است؟

منابع  
سازمان پزشکی قانونی، اطلاعات آماری، نزاع 

سازمان پزشکی قانونی داده های زیادی را در سال های اخیر منتشر 
کرده است. این  داده ها برای این که در تحلیل های مورد استفاده 
و ارجاع قرار بگیرد لازم است با توضیحاتی همراه شود تا کاربران 
به درستی دریابند این داده ها دقیقا چه مواردی را شامل می شوند 
و چــه مــواردی را شــامل نمی شــوند. عــلاوه بــر این، اضافــه کردن 
جزئیات بیشــتر به آن ها مانند شهرســتان و انتشــار در قالب های 
اســتانداردی مانند جداول csv و اکســل  نیز به اســتفادۀ بهتر از 

آن ها کمک می کند.
مرکز آمار ایران، شاخص های قیمت مصرف کننده

در نشست مجازی بررسی همکاری های اقتصادی کرمان و هند مطرح شد

»تراز تجاری منفی هند« فرصتی برای توسعه صادرات کرمان

رئیس اتاق کرمان در نشست مجازی بررسی همکاری های اقتصادی 
استان کرمان و هندوستان گفت: کشور هندوستان ۳۶۸ میلیارد دلار 
واردات و ۲۷۵ میلیــارد دلار صــادرات دارد و بایــد از ایــن تــراز تجــاری 

منفی برای توسعه صادرات استان استفاده کرد.
سیدمهدی طبیب زاده، افزود: هند با حدود یک میلیارد و ۵۰۰ میلیون 
نفر جمعیت، کشوری در حال توسعه است و با توجه به اشتراکات 
مختلــف دو کشــور بایــد از این بــازار بزرگ بــرای درآمدزایی بهره برد. 
رئیس اتاق کرمان با بیان اینکه متاسفانه کشور ما جزء ۲۰ صادرکننده 
اول محصولات به هندوستان نیست، اظهار کرد: صادرات ما به این 
کشور تنها یک میلیارد دلار و واردات ما از هند حدود ۲ میلیارد و ۲۰۰ 
میلیون دلار اســت. وی خاطرنشــان کرد: در ســال ۹۹ از ۱۳۰ میلیون 
دلار واردات پسته هند از ایران، ۷۲ میلیون دلار سهم استان کرمان 
بود اما در بخش مس و مصنوعات مسی از ۸۲ میلیون دلار واردات 
هند از ایران، نامی از استان کرمان نیست. طبیب زاده، با اشاره به 

اینکه در مجموع صادرات اســتان کرمان به هندوســتان ۸۳ میلیون 
دلار و واردات تنها ۱۴۶ هزار دلار است، بیان کرد: از ۶۸ میلیون دلار 
میوه وارداتی هند از ایران، سهم استان کرمان تنها یک میلیون دلار 
است و از ۵۵ میلیون دلار خرمای وارداتی هند از ایران، سهم استان 

کرمان ۸ میلیون و ۵۰۰ هزار دلار است.
رئیس اتاق کرمان گفت: در بحث گمرکات، حمل و نقل و بانک ها، 
نابسامانی هایی در تجارت با هند وجود دارد که ۸۰ درصد آن مربوط 
بــه داخــل کشــور اســت و با حل ایــن چالش ها زمینه توســعه روابط 
تجــاری ایــران و هند افراهم می شــود. طبیــب زاده، ادامه داد: ۵ ماه 
نخســت امســال، صادرات اســتان کرمان به هندوســتان ۴۷ میلیون 
دلار بــوده و می تــوان از طریــق تحلیــل اســتراتژی هــا، ارتبــاط با تجار 
ایرانی مقیم هند و ارتباط موثر با رایزن اقتصادی ایران در هندوستان 
ایــن میــزان را افزایش داد. وی افزود: زمینه های توســعه تجارت بین 
ایران و هندوســتان در بحث انرژی های تجدید پذیر، مهارت آموزی، 
کشت های فراسرزمینی، حمل و نقل زمینی، دریایی و ریلی و صنایع 
تبدیلــی و فــرآوری وجــود دارد و مــی تــوان بــا ارائه یــک برنامه و الگو، 

اجرای سیاست های مدنظر را پیش برد.
در ادامه این نشست عضو هیات نمایندگان اتاق کرمان تصریح کرد: 
سال ۹۹ کشور ما ۶۰ هزار تن خرما به ارزش ۵۵ میلیون دلار به کشور 
هند صادرات داشته که سهم استان کرمان ۴۱ هزار تن بود اما بخش 
زیادی از این محصولات از گمرکات ســایر اســتان ها صادر شده اند. 
محمد حســین اکبری، افزود: در حال حاضر تعرفه صادرات خرمای 
ایران به هندوستان ۲۰ درصد است و می توان از ظرفیت سفارتخانه 

برای کاهش این تعرفه در راستای افزایش صادرات استفاده کرد.
عضو هیئت مدیره انجمن ملی خرمای ایران گفت: با توجه به حجم 

صادرات استان در نیمه دوم سال، مشکلات حوزه حمل و نقل باید 
برطرف شود. اکبری، بیان کرد: باید صادرات محصولات به هندوستان 
بر اســاس تحقیقات و توجه به ســلیقه بازار این کشــور انجام شــود و 
برای کسب اطلاعات لازم، اتاق مشترک ایران و هند می تواند نقش 

اساسی داشته باشد.
علی محبان، مدیر اجرایی دفتر نماندگی اتاق کرمان در جنوب استان 
نیز با اشاره به تشابه اقلیم جنوب استان کرمان با کشور هندوستان 
اظهار کرد: در این منطقه از کشور ظرفیت های بالایی در حوزه معادن 
و کشــاورزی وجــود دارد کــه مــی توان با بهره گیــری از توان هندی ها 
در زمینــه صنایــع تبدیلــی و فرآوری در راســتای افزایش تولید و رونق 

اقتصادی منطقه از آن بهره گرفت.
به گزارش روابط عمومی اتاق کرمان، در ادامه این نشســت رئیس 
اتاق مشترک بازرگانی ایران و هند با اشاره به ظرفیت های بالای استان 
کرمان گفت: این اســتان می تواند نقشــی پررنگ تر از ســایر استان 
ها در روابط با هند داشــته باشــد. ابراهیم جمیلی، افزود: کالاهای 
ایران و هند رقابتی نیستند، بلکه مکمل یکدیگرند و این یک مزیت 
مهم برای افزایش تجارت محسوب می شود. وی اظهار کرد: هند به 
ظرفیت های استراتژیک ایران نیاز دارد اما با وجود تحریم ها انتقال 
پول بین دو کشور با مشکل روبرو شده که می توان از طریق تهاتر و 
ارتباط بین صادرکنندگان و واردکنندگان اثرات این مشکل را کاهش 
داد و همچنین می توان به تولید مشترک برخی کالاها و محصولات 
پرداخــت. جمیلــی، ضمــن تقدیر از اتــاق کرمان برای برگــزاری اولین 
نشست در دوره جدید فعالیت اتاق مشترک در راستای توسعه روابط 
ایران و هند، گفت: برای توسعه و تسهیل روابط به دنبال راه اندازی 

اتاق مشترک دو کشور در هندوستان هستیم.


